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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 02.10.2023                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

 

ZAPISNIK 5. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 02.10. 2023 ob 19.00 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Mario Krapež, Robert Bozovičar, Maja Makše, Lidija Zadnik, Niko 

Bobnar, Janez Mihelič 

Opravičeno odsotni: Alenka Kopina 

 

 

Predsednik navzoče pozdravi in predlaga naslednji dnevni red. 

 

Dnevni red: 

  

1. Pregled prisotnosti članov sveta KS Prečna 

2. Pregled dela od pretekle seje 

3. Pobude in predlogi 

4. Razno 

 

K 1. točki: Pregled prisotnosti članov sveta KS Prečna 

 

Seja se zaradi sklepčnosti prične ob 19:35 uri. Na seji prisotno 6 svetnikov.  

 

 

K 2. točki: Pregled dela od pretekle seje 

  

 Projekti MONM – KS so v fazi izvedb. Projekt Podbreznik je zaključen. Trenutno sta v 

fazi izvedbe ureditev križišča Groblje ter PZI cestišča Prečna. Za projekt zamenjave oken na 

Krajevnem domu se pridobivajo ponudbe.  

 

 V naselju Češča se je uredilo cestišče pri hišni številki Češča vas 26, kljub večmesečnem 

opozarjanju na tovrstno težavo. Še vedno pa ni soglasja MONM za ureditev ustreznega prehoda 

za pešce (otroke iz šolskega avtobusnega prevoza) pri BTC. 

 

 Bazenski kompleks v Češči vasi je dočakal otvoritev. Tako da lahko sedaj vsi krajani 

naše KS Prečne kakor tudi vsi ostali koristijo to pridobitev. 

 

 Na športnem parku Prečna se je zgodil lom igrala. Obveščeni so bili pristojni na MONM, 

kateri so zadevo pregledali in nadaljujejo s samo zamenjavo igrala. 
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 Na Športnem parku Podbreznik smo umestili v prostor še dve dodatni klopi z mizami 

za obiskovalce. Sam projekt je bil potrjen na 4. seji sveta naše KS. 

 

 KS Drska je sporočila da zaradi objektivnih vzrokov ne morejo v letošnjem letu izvesti 

planirane Olimpijade KS v naši občini. 

 

 Zaradi finančnih težav v naši KS se projekt ureditev podstrešja, katerega smo potrdili 

na 4. seji sveta naše KS zamika v zimski čas. Sama izvedba bo odvisna od finančnih sredstev. 

  

 

K 3. točki:  Pobude in predlogi 

 

Pobude in predlogi svetnic in svetnikov za dela v prihodnjih letih: 

 

- Krajani naselja Češča vas imajo željo po organizaciji mestnega potniškega prometa. 

Želja je, da bi mestni potniški promet potekal, do BTC v Češči vasi. Frekvenca 

mestnega potniškega prometa pa naj bi bila tudi bolj frekventna – naj vozi bolj 

pogosto (predlagatelj Maja Makše) 

- Ureditev prehoda za pešce v Češči vasi. Prehod za pešce uporabljajo pretežno 

šoloobvezni otroci, ki se vozijo z šolskim avtobusom. (predlagatelj Maja Makše) 

- Izgradnja Javne razsvetljave po naselju Češča vas. Projektna dokumentacija je 

izdelana. (predlagatelj Lidija Zadnik) 

- Opozoriti pristojne na MONM oddelek za ceste, da se obsekajo zaraščeni odseki 

cestišč na lokacijah pod cerkvijo ter celotna trasa na Suhorju (predlagatelj Niko 

Bobnar) 

- Opozoriti pristojne na MONM oddelek za ceste o neurejenosti javne ceste do Šojevca. 

(predlagatelj Niko Bobnar) 

- Pričeti z deli na odseku cestišča mimo gasilskega doma do kmetij Dular, Šilar, Bobnar 

ali pa cestišče obnoviti. Cestišče je popolnoma v razsulu. (predlagatelj Niko Bobnar) 

- Opozoriti pristojne na MONM oddelek za ceste o neurejenosti odvodnjavanje na 

odseku ceste Groblje - Češča vas. (predlagatelj Maja Makše) 

- Opozoriti pristojne na MONM oddelek za ceste o razkopani cesti na Suhorju. Cestišče 

je padavinska voda popolnoma uničila oz prišlo je do udora. (predlagatelj Robert 

Bozovičar) 

 

 

 

 

K 4. točki: Razno 

  

Na razpravo se ni prijavil nihče. 

 

 

Seja je bila končana ob 20:30 uri.  

 

 

      

Podpredsednik KS Prečna                 Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar                       Mario Krapež 


